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Rozhovor měsíce

NA AKTUÁLNÍ TÉMA: POVINNÉ ČIPOVÁNÍ PSŮ
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Rozhovor dnešního vydání bude tro
chu výjimečný – osobnost, se kte
rou jsme hovořili , není z Holubic, ale
z Blevic, k Holubicím má pracovní
vztah a mnozí z vás, především ma
jitelé domácích mazlíčků i hospo
dářských zvířat, j i dobře znají. Je to
pan veterinář MVDr. Emil Bernardy,
který dlouhodobě s naší obcí spolu
pracuje a v Holubicích pravidelně
očkuje psy a kočky.
Aktuálně je na pořadu dne povinné
čipování psů, a tak jsme se jej na
toto téma coby osoby nejkompeten
tnější zeptali.
Jaký je hlavní smysl povinného či
pování psů?
Evidence proočkování psů proti vztekl i
ně, konkrétně zajištění spárování zví
řete a dokladu a vylepšení popisu psa.

To je hlavní důvod? Většina lidí si
asi myslí, že jde o obecnou evidenci
psů  že v případě nalezení zatoula
ného psa by se podle čipu našel
majitel.
Tak to bohužel není. Existuje hned ně
kolik databází psů (soukromých, obec
ních, městských) a nejsou vzájemně
propojeny. Evidence do nich je dobro
volná a za poplatek. Jsou povětšině
soukromé a jej ich zřizovatelé vyděláva
jí na mylném dojmu majitelů psů, že
například „národní registr“ je oficiální
instituce, která j im může pomoci napří
klad při hledání majitele ztraceného
psa (dotaz zadává nálezce psa, nejča
stěji policie).

Dobrou zprávou je, že o zavedení cen
trální evidence označených psů vede
né státem se v souvislosti s novelou
veterinárního zákona jedná v Poslane
cké sněmovně. Slyšel jsem, že se zva
žuje její zavedení někdy po 1 . lednu
2022, což je ale bohužel nic neříkající
a k ničemu nazavazující informace.
V současné době existuje aspoň jedna
možnost sl ibnější evidence psů a to
začlenění čipovaného psa, byť nemá
vystavený cestovní pas psa, do data
báze psů, kteří cestovní pas mají  je
j ich evidence je povinná. Registraci do
této databáze provádějí pouze pověře
ní veterinární lékaři. Veřejnost může
jen zadat ve volně dostupné části regi
stru dotaz na číslo mikročipu (jel i pes
s tímto číslem v databázi registrován).
Za registraci se platí sice také drobný
poplatek, ale jde j iž o určitou formu
širší státní evidence psů.

To je vzteklina tak nebezpečná, že
stát kvůli ní organizuje tak rozsáhlé
opatření?
U člověka jde jednoznačně o velmi ne
bezpečnou a smrtelnou nemoc. Není
na ni prozatím žádného léku. A bohu
žel nejspíš ani nebude. Pouze když je
zachycena a rozpoznána velmi brzy po
nákaze, je možné ji vyléčit. Oficiálně
u nás vztekl ina v současné době není,
ale občas se nějaké mrtvé zvíře se
vztekl inou najde – a může to být třeba
i netopýr. Napadá především psovité
šelmy a savce obecně, nejvíce ji l idé
asi znají u l išek, ale mohou ji dostat

i koně či dobytek. K nám by se mohla
dostat prostřednictvím zaběhnuté
zvěře například z Polska, Běloruska
nebo Slovenska.

Jak se proti vzteklině očkuje?
Očkují se především a povinně psi a to
jednou za 1 až 2 roky dle typu příprav
ku. Záznam o očkování má každý pes
v očkovacím průkazu. Jenže občas bý
vá problém s přesným označením a po
pisem psa. Zdaleka ne všichni psi u nás
mají milující páníčky, kteří se j im o veš
kerou veterinární péči včetně očkování
plně starají. . . A právě k přesnému ozna
čení psů se zavádí povinné čipování.
Čip zajistí jednoznačnou identifikaci
psa a je pak ověřitelné, jestl i je pes
očkovaný či není. Myšlenka je dobrá,
jen bohužel ne ve všech případech
snadno realizovatelná. V některých
problematických lokalitách (a to nejen
v rámci České republiky) jsou psi zcela
bez péče a tam samozřejmě hrozí rizi
ka. Snahou státu je samozřejmě rizika
minimalizovat a i to je jeden z důvodů
zavádění povinného čipování neboli
označování psů.

Jak to tedy s tím povinným označo
váním je? Od kdy musíme mít psa
čipovaného?
Přesné a kompletní informace si lze
přečíst na webu Státní veterinární sprá
vy www.svscr.cz. Základní informací
je, že od 1 . ledna 2020 vstupuje na
základě novely veterinárního zákona
č. 302/2017 Sb. v účinnost povinnost ozna
čovat psy na území ČR mikročipem.

Citujme tedy stěžejní otázky a odpo
vědi ze zmíněného webu:
Na koho se povinnost povinného
označení mikročipem bude vztaho
vat, kdy začíná platit?
Od 1 . ledna 2020 bude povinné očko
vání psa proti vztekl ině platné pouze
v případě, že je pes označený mikro
čipem. Od tohoto data by měl být na
území České republiky označený
každý pes.
Štěňata musejí být označena mikroči
pem nejpozději v době prvního očková
ní proti vztekl ině (tedy nejpozději v půl
roce věku).
Mikročipem nemusí být označeni psi,
kteří mají jasně čitelné tetování prove
dené před 3. 7. 201 1 .

Proč se povinnost zavádí?
Zavedení povinného označení všech
psů na území ČR by mělo být příno
sem zejména v těchto oblastech:
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Za psa bez označení bude od roku
2020 hrozit správní řízení s uložením
až 20tisícové pokuty, protože na psa
bude pohlíženo, jako kdyby neměl
platné očkování proti vztekl ině.

Bude zároveň od ledna 2020 již
fungovat registr čipovaných psů?
Funguje již nějaký? K čipování psů
již dochází…
Příslušná novela zákona č. 1 66/1 999
Sb. (veterinární zákon) nezavádí po
vinný zápis do jakéhokoli registru psů.
Povinností je, aby v dokladu o očková
ní proti vztekl ině (tj . v očkovacím prů
kazu, v pasu psa) bylo uvedeno číslo
mikročipu. Obec si však může povin
nost evidence stanovit vyhláškou. Řa
da obcí včetně největších měst (Praha,
Ostrava, …) to j iž takto nastaveno roky
má. V ČR je provozováno také několik
soukromých databází, do nichž mohou
chovatelé označeného psa registrovat
dobrovolně a za poplatek. V rámci
projednávání aktuální (další) novely
veterinárního zákona byl v Poslanecké
sněmovně v září 201 9 předložen po
slanecký návrh, podle kterého by k za
vedení centrální evidence označených
psů vedené státem mělo dojít k 1 . lednu
2022. O podrobnostech návrhu se ak
tuálně jedná.

Vztahuje se nová povinnost také na
kočky či další druhy zvířat?
Příslušná novela veterinárního zákona
zavádí povinné označení pouze u psů.
Situace je však odlišná, pokud se svým
zvířetem plánujete cestovat do zahra
ničí. V takovém případě se povinnost
označení zvířete mikročipem stanove
ná evropskou legislativou již řadu let
vztahuje nejen na psy, ale také na
kočky a fretky.

Můj pes má platné očkování proti
vzteklině. Termín přeočkování má až
v průběhu roku 2020 (případně 2021
či 2022). Musím jej nechat čipovat
ještě v roce 201 9, nebo stačí až při
přeočkování?
Jak již bylo uvedeno výše, na základě
zmíněné novely veterinárního zákona
je s účinností od 1 . ledna 2020 očko
vání psa proti vztekl ině platné pouze
pokud je pes označen mikročipem,
případně označen čitelným tetováním
provedeným před 3. červencem 201 1 .
Není tedy možné tuto proceduru
odkládat až do dalšího přeočkování.
Pokud tak již chovatel neučini l , je
nutné nechat psa označit nejpozději do
konce roku 201 9, j inak bude očkování
považováno za neplatné.

Toliko z webu a buďme tedy nyní
opět konkrétní. Kolik stojí čip u vás?
Za načipování psa účtuj i 400 Kč
(aktuální cena je závislá na nákupní
ceně čipu). Pokud jde o zákrok mimo
moji veterinární ordinaci v Blevicích,
pak je třeba počítat s příplatkem za
moji dopravu ke zvířeti . Cenově výhod
nější samozřejmě je, když se domluví
více l idí z obce a nechají očipovat své
psy v jeden termín.
Na tomto místě tedy můžeme vyzvat
holubické pejskaře, kteří by měli zá
jem o "hromadné" čipování na obec
ním úřadě. Hlaste se do 1 6. 1 2. tele
fonicky na číslo 31 5 786 086.

Jak vás mohou naši čtenáři kontak
tovat k domluvě ať už čipování, tak
třeba jiného veterinárního zákroku?
Jsem na telefonu 602 349 595 nebo
mne najdete v ordinaci v Blevicích 51 .
Ideální je vždy před návštěvou ordina
ce zavolat – mohu být někde na výje
zdu u zvířete.

Jde při čipování o náročný zákrok?
Jde o poměrně rychlý a nenáročný zá
krok, který se provádí prostřednictvím
duté jehly. Čip se zavede psovi pod
kůži zpravidla před levou lopatku.

Kdy vlastně jezdíte do Holubic na
pravidelné očkování psů?
Očkování v Holubicích provádím vždy
v květnu každého roku. Pro psy je oč
kování povinné, pro kočky dobrovolné.

V tuto chvíli tedy asi všichni naši
pejskaři vědí vše potřebné a i ostat
ní čtenáři se mohli dozvědět mnoho
zajímavého. Velmi děkujeme za roz
hovor a přejeme vám, abyste kromě
očkování a čipování měl se zvířátky
a zvířaty všeho druhu co nejméně
práce – aby byla zdravá a nic špatn
ého se jim nedělo.
A vám osobně přejeme totéž plus
k tomu všemu hodně pracovní i osob
ní spokojenosti.

• zj ištění identity psa v případě potřeby
kontrolních orgánů (SVS, PČR, Celní
správa, obce atd.),

• účinnější monitoring chovů a kontrola
dodržování stanovených pravidel a před
pisů (např. počtu držených zvířat, jej ich
věk, vakcinace, dodržování zoohygie
nických podmínek, zajištění pohody
zvířat) a postih chovatelů v případě
týrání zvířat,

• umožnění kontroly při prodeji psů
prostřednictvím obchodníků, jak z hle
diska veterinárních, tak z hlediska fi
nančních předpisů,

• bude možné prokázat vlastnictví psa,
což je velmi důležité v případě odcize
ných psů i v případě postihu vyplývají
cího ze zodpovědnosti za psem způso
benou škodu (např. případy, kdy pes
způsobí dopravní nehodu, psi pytláci
atd.),

• zatoulané řádně označené a evidova
né zvíře má podstatně větší naději , že
se vrátí ke svému původnímu majitel i ,
jeho návrat je operativnější.

Kdo označení mikročipem provádí,
jaká je jeho cena? Najdu někde
seznam veterinárních lékařů, kteří
„čipování“ provádějí?
Označení psů mikročipem provádějí
soukromí veterinární lékaři, kteří jsou
oprávněni vykonávat veterinární léčeb
nou a preventivní činnost (jsou regist
rovaní u Komory veterinárních lékařů:
https://www.vetkom.cz/seznamveterinaru).
Pořizovací cena mikročipu se pohybuje
mezi 1 20450 Kč a závisí na jeho typu.
Další částku si soukromí veterinární
lékaři účtují za jeho aplikaci. Ceny jsou
smluvní.

Kdo bude provádět kontroly, zda
mají psi čip?
Dozorovým orgánem je Státní veteriná
rní správa.

Není „čipování“ pro psa nebezpečné
či zdravotně závadné?
Jedná se o jednorázový úkon srovna
telný s injekční aplikací. Mikročip o dél
ce cca 1 cm je umístěn v aplikační jeh
le a je steri lně aplikován do podkoží
zvířete. Obal mikročipu je vyroben z bio
kompatibi lních materiálů, na které or
ganismus zvířete nereaguje jako na ci
zí těleso. Mikročip je pouze pasivním
nosičem informace, neobsahuje žádný
vlastní zdroj energie. Aktivovat mikro
čip umí jen speciální čtecí zařízení.

Jaké hrozí sankce v případě nespl
nění této zákonné povinnosti? HM
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CO NA PODZIM ŘEŠILI NAŠI OBECNÍ ZASTUPITELÉ?

Dne 24. září 201 9 na svém veřejném zasedání
zastupitelstvo obce HolubiceKozinec schválilo:

► Rozpočtové opatření 6/201 9
Zastupitelstvo obce po projednání schváli lo změny oproti
plánovanému schválenému rozpočtu ve znění návrhu.
Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením
§ 1 6 zákona č. 250/2000 Sb. , v platném znění o rozpoč
tových pravidlech územních rozpočtů ke změně závaz
ných ukazatelů rozpočtu obce, avšak rozdíl mezi příjmy
a výdaji se nemění.

► Uzavření dohody o skončení nájmu nebytových
prostor budovy č. p. 1 2  Kozinec
Starostka seznámila zastupitele obce s návrhem dohody
o skončení nájmu nebytových prostor v budově č. p. 1 2
v části Kozinec. Důvodem je skutečnost, že obec bude
předmětnou budovu rekonstruovat. Po skončení rekon
strukce bude budova sloužit výlučně pro potřeby požární
ochrany (jako hasičská zbrojnice).

► Uzavření dohody s obcí Lichoceves o úhradě
neinvestičních nákladů na provoz MŠ
Členové zastupitelstva byli seznámeni s obsahem doho
dy s obcí Lichoceves. Účelem této dohody je dohoda
smluvních stran o úhradě podílu na neinvestičních nákla
dech na provoz MŠ za děti, které budou při jaty k před
školnímu vzdělávání do MŠ Noutonice.

► Podání žádosti o získání kostela Narození Panny
Marie v Holubicích do vlastnictví obce
Zastupitelstvu obce byla předložena vypracovaná žádost
na Římskokatol ickou farnost Kralupy nad Vltavou o zís
kání kostela Narození Panny Marie v Holubicích do vlast
nictví obce. V současné době má obec uzavřenou
smlouvu o výpůjčce.

► Podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní
rozvoj ČR (MMR)
Předsedající starostka Bc. Ježková seznámila zastupite
le s možností žádosti o dotaci z MMR na obnovu místní
komunikace. Zastupitelstvo obce schváli lo podání žádo
sti o dotaci z MMR v rámci podprogramu Podpora obno
vy a rozvoje venkova, dotační titul Podpora obnovy míst
ních komunikací pro projekt Obnova místní komunikace
v obci Holubice.

► Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení
služebnosti se společností Česká telekomunikační
infrastruktura a. s.
Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva o smlouvě
budoucí o zřízení služebnosti. Předmětem smlouvy je
umístění vedení nízkého napětí (přípojky a elektrického

pilíře) na pozemku ve vlastnictví obce Holubice č. 64/1 61
v k. ú. Holubice. Jednorázová náhrada obci bude činit
1 0.000, Kč.

► Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene se spol. ČEZ Distribuce, a. s.
Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva o smlouvě
budoucí o zřízení věcného břemene společnosti ČEZ
Distribuce, a. s. , číslo stavby IV1 26024099. Předmětem
smlouvy je pokládka kabelu včetně nové přípojkové skří
ně na pozemku ve vlastnictví obce Holubice č. 52/1 v k. ú.
Kozinec. Jednorázová náhrada obci bude činit 1 0.000, Kč.

● ● ●

Dne 29. října se konalo další veřejné zasedání
zastupitelstva obce a zastupitelé na něm schváli l i :

► Rozpočtové opatření 7/201 9
Zastupitelstvo obce po projednání schváli lo změny oproti
plánovanému schválenému rozpočtu ve znění návrhu.
Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením
§ 1 6 zákona č. 250/2000 Sb. , v platném znění o rozpoč
tových pravidlech územních rozpočtů ke změně závaz
ných ukazatelů rozpočtu obce, avšak rozdíl mezi příjmy
a výdaji se nemění.

► Vyhlášení směny části obecního pozemku p. č.
349/1 k. ú. Holubice
Předsedající starostka seznámila zastupitele s doruče
nou žádostí o směnu pozemku (viz situační plánek).

► Finanční příspěvek ZŠ Tursko na dopravu na
plavání dětí ve výši 1 0.000, Kč
Starostka obce po projednání se zastupitel i navrhla
schválení finančního příspěvku ZŠ Tursko na dopravu na
plavecký výcvik ve výši 1 0.000, Kč a zastupitelé její
návrh schváli l i .

► Vyhlášení výběrového řízení na rekonstrukci ha
sičské zbrojnice  výzvu k podání nabídky a zadávací
dokumentace
Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s podklady pro vy
hlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku malého
rozsahu na stavební práce s názvem Rekonstrukce ha
sičské zbrojnice Kozinec.

► Vyhlášení výběrového řízení na rekonstrukci
kulturního domu (tělocvičny)  výzvu k podání nabíd
ky a zadávací dokumentace
Předsedající seznámila zastupitele s podklady pro vyhlá
šení výběrového řízení na veřejnou zakázku na stavební
práce s názvem Rekonstrukce KD (tělocvičny).
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Plné znění zápisů z veřejných zasedání zastupitelstva obce je k dispozici na webu obce: www.holubicekozinec.cz.
Výběr ze zápisů: HM

Zveme vás na další veřejná zasedání obecního zastupitelstva, která proběhnou ve dnech 26. listopadu
a 1 7. prosince 201 9 od 1 8.00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Holubice.
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JEDNÁ SE O ROTUNDĚ
Před 1 5 lety jsme poprve žádali o převod dominanty naší
obce  rotundy (kostela) Narození Panny Marie v Holubi
cích od Římskokatol ické farnosti Kralupy nad Vltavou do
vlastnictví obce. Tenkrát to nevyšlo a získali jsme od cír
kve pouze kozineckou kapli .
V rotundě se nově od října pravidelně konají mše (kaž
dou druhou sobotu v měsíci), obec v ní zajišťuje svatební
obřady a probíhají zde také různé kulturní akce (výstavy,
koncerty).
Obec má rotundu dlouhodobě v zápůjčce. Hradí náklady
na její provoz, z dotací obec zajišťovala opravu střešní
krytiny a rekonstrukci zvonů. Získávání financí na nutné
opravy je ale díky j inému majitel i mnohem složitější, než
kdyby šlo o majetek obce. Proto zastupitelstvo obce na
svém záři jovém zasedání rozhodlo, že o převod do vlast
nictví obce zažádáme znovu.
Tak držte pěsti  o výsledcích jednání vás budeme samo
zřejmě informovat.

v kostele (rotundě) Narození Panny Marie v Holubicích,

která se koná

každou druhou sobotu v měsíci od 1 6 hodin.

Situační plánek  směna části obecního pozemku p. č. 349/1 k. ú. Holubice
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Blahopřejeme jubilantům

V říjnu oslavili narozeniny:
Anna Márová
Václav Hájek
Hana Rosenhöferová
Jaroslava Doubková
Hana Pechová
Helena Poláčková

V listopadu slaví:
Marie Pulkrábková
Milan Pudil
Klementina Pašteková
Vlasta Maršíková

Všem jubilantům gratulujeme
a přejeme jim hlavně hodně
zdraví, štěstí a spokojenosti
do dalších let.

Poznámka redakce:
Věk našich oslavenců neuvádíme
s přihlédnutím k platnému zákonu
o ochraně osobních údajů.
Mezi jubilanty jsou uváděni pouze
ti občané obce, kteří v daném
měsíci slaví vyšší kulatiny  tedy
70, 75 a 80 let, a po 80. roce pak
každý další rok.
Na přání lze zveřejnění jména
oslavence zrušit (nejpozději před
uzávěrkou aktuálního vydání).

Informace z obce

POZOR:
PROBÍHÁ OBDOBÍ HONŮ!

Od 1 . l istopadu 201 9 až do 31 . ledna 2020 budou probíhat v honitbě
Ing. Mil lera RUSAVKA  ERZ společné myslivecké hony.

Hony se budou konat převážně v sobotu, ale jsou možné i páteční termíny.
Honitba se nachází v katastru obce HolubiceKozinec.

Hony se budou konat v lokalitách Erz, Rusavka, Hradiště a dalších.
V zájmu bezpečnosti je v uvedených lokalitách a daných termínech

vyžadováno omezení jízdy na koních a pohybu psů .
Pokud se budete v dotčených lokalitách pohybovat, dbejte zvýšené opatrnosti .
Samozřejmě doporučujeme se těmto lokalitám v dotčené dny raději vyhnout.

Pro dotazy a informace o plánovaných akcích myslivců je k dispozici
kontaktní telefon 739 588 228.

AKTUÁLNÍ STAVEBNÍ PRÁCE V OBCI

Jak jsme informovali prostřednictvím webu a vývěsek a jak jste si j iž j istě všichni
všimli podle výkopů u silnic, byly v polovině října v oblasti starého Kozince
zahájeny práce na pokládce nízkého napětí do země. Jde o poměrně náročnou
realizaci a předpokládaný termín dokončení montážních prací je až 5. 6. 2020.
Co je důležité, souběžně s pokládkou vedení nízkého napětí budou do země
uloženy kabely pro nové veřejné osvětlení a současně se budou realizovat
kanalizační přípojky do domů, ve kterých dosud nebyly.
Stavbu provádí společnost ENERGON Dobříš, s. r. o.
Všem občanům, kteří v této oblasti bydlí nebo se v ní pohybují třeba při pro
cházkách, se omlouváme za dočasné omezení. Děkujeme za pochopení.
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OBECNÍ KNIHOVNA
HLÁSÍ DOVOLENOU

Upozorňujeme naše vášnivé čtenáře,
že z důvodu dovolené paní Bittnerové

bude od 2. do 6. prosince 201 9
obecní knihovna uzavřena.

Ještě je sice brzy, ale raději j iž nyní
avizujeme, že knihovna bude uzavřena
také v období vánočních svátků a to
od 23. 1 2. 201 9 až do 3. 1 . 2020.

Tak se nezapomeňte na obě období
zavčasu vybavit dostatečnou zásobou
kvalitního čtiva. Těšíme se na vás!

ÚPRAVA CENY VODNÉHO PRO ROK 2020

Na základě rozhodnutí představenstva společnosti Vodárny KladnoMělník,
a. s. , ze dne 24. 1 0. 201 9 oznamujeme, že s účinností od 1 . 1 . 2020 se mění
ceny vodného pro rok 2020 takto:

Pro období 1 . 1 . 2020  30. 4. 2020 činí cena vodného

52,30 Kč/m3 (bez DPH), tj . 60,1 5 Kč/m3 včetně DPH 1 5%.

Pro období 1 . 5. 2020  31 . 1 2. 2020 činí cena vodného

54,85 Kč/m3 (bez DPH), tj . 60,34 Kč/m3 včetně DPH 1 0%.

Ceny jsou jednotné pro všechny odběratele vodného. U vodného je uplatňo
vána věcně usměrňovaná cena, do kalkulace se zahrnují pouze ekonomicky
oprávněné náklady. Provozovatelem – společností Středočeské vodárny,
a. s. , budou tyto ceny účtovány od 1 . 1 . 2020.

Pro vaši orientaci byla cena vodného v roce 201 9 53,24 Kč/m3 včetně DPH .
Kdo si nepovšimnul, k 1 . 5. 2020 se mění výše DPH z 1 5% na 1 0%, ale jak je
vidět, v konečném efektu pro spotřebitele se snížení daní bohužel na snížení
celkové ceny vodného neprojeví.
Rádi upozorňujeme, že stočného se úprava ceny netýká. Stočné účtuje
přímo Obec Holubice a cena se nemění  zůstává stejná jako v roce 201 9, tj .
30 Kč/m3 včetně DPH.



TRADIČNÍ STOLNÍ KALENDÁŘ NA PŘÍŠTÍ ROK OPĚT PRODEJI
Na Obecním úřadě v Holubicích máte opět jako každý rok možnost zakoupit speciální stolní kalendář s historickými
motivy obcí z okolí Prahy (v ceně 60 Kč/ks). Možná by mohl někomu z vašich blízkých udělat radost jako vánoční či

novoroční dárek  podobně jako třeba holubické oplatky (v prodeji jsou poslední kousky, další budou až na jaře, cena
je 35 Kč/ks), dřevěné turistické známky Holubic nebo fotbalový hrníček TJ Sokol Holubice. Tak se stavte.

☺
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NESEM VÁM NOVINY! OPĚT BUDOU HOLUBICKÉ VÁNOČNÍ TRHY!
Rok se s rokem schází a opět nastává období příprav na vánoční svátky.
Abychom se všichni správně vánočně naladil i , připravujeme pro vás už tradičně
holubické vánoční trhy se slavnostním rozsvícením obecního vánočního
stromu.
Letos s ohledem na zajišťovaný program padl termín adventního setkání všech
lidí dobré vůle z Holubic, Kozince i okolí na neděli 8. prosince odpoledne.
Vánoční trhy  to je spousta stánků s adventním a vánočním zbožím, s dárky
a dárečky, s výbornými sladkostmi i propečenými klobáskami, trdelníky, spoustou
dalšího dobrého jídla a teplého pití na zahřátí. Taková teplá medovinka umí
krásně naladit. ☺ K pravé vánoční atmosféře j istě přispěje i bohatý program.
Nebude chybět oblíbený živý betlém , vánoční písně a koledy zazpívá Beruška
Band, děti ze základní školy Tursko/Holubice a pro loňský velký úspěch mezi
námi znovu přivítáme zpěvačku Báru Zemanovou s její doprovodnou kapelou.
Děti i dospělí si j iž tradičně budou moci v zasedací místnosti obecního úřadu
vyrobit v rámci vánočních dílniček něco pěkného na výzdobu či jako dáreček.
Vrcholem programu bude jako vždy rozsvícení obecního vánočního stromu .
Čest jej rozsvítit bude mít i letos vítěz dětské výtvarné soutěže, která má tento
krát téma Nejkrásnější vánoční ozdoba. Kreativitě se meze nekladou  může jít
o skutečnou 3D ozdobu k zavěšení na stromeček, o obrázek či j iný výtvor, který
lze za vánoční ozdobu považovat. Svá dílka, prosíme, doručte na obecní úřad
v Holubicích do 6. prosince. Výherce soutěže bude vylosován v rámci slav
nostního programu v neděli 8. prosince těsně před pátou hodinou odpolední
a budel i přítomen, obdrží dárek a rozsvítí obecní vánoční strom.
Snad nám vyjde počasí  ale hlavně ať nám všem vyjde dobrá nálada, nasajeme
vánoční atmosféru a užijeme si odpoledne plné pohody s přátel i a sousedy.
Moc se těšíme! ☺



Společenské dění

VÍTALI JSME HOLUBICKÉ NOVÁČKY

Již tradičně jsme začátkem podzimu
vítal i nové občánky obce HolubiceKo
zinec. Tentokrát padl termín na sobotu
1 2. října 201 9 a nových občánků bylo
ve dvou skupinkách celkem dvanáct.
Jako vždy přišly své malé kamarády
pozdravit pásmem milých básniček děti
z mateřské školy v Holubicích pod ve
dením paní učitelky Holečkové.
Nechyběl tradiční zápis jednotl ivých ro
din do pamětní knihy, focení miminek
v kolébce a pak i focení rodinné  sku
pinové. Profesionální fotografie budou
všem opět trvalou památkou na tento
slavnostní den spolu s pamětním lis
tem a dárky, které pro každé miminko
obec připravila.
Všem dětem a jej ich rodinám přejeme
hlavně hodně zdraví, vzájemné lásky,
štěstí, spokojenosti , úsměvů a samo
zřejmě si přejeme, aby se j im v naší
obci dobře rostlo a krásně ži lo.
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Společenské dění
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Kristián Němeček Magdaléna Houšková

Šárka Lea Galvaničová

Jan Jandáček

Charlota Grofová

Marlen Marková Rudolf Babinec

Barbora Jarošová

Veronika Fiedlerová Danuše Kalušová

Lea Stenská

Karolína Jednorožcová

Artur Jan Krejčí

Eliška Bláhová
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Ze školních lavic a laviček

Žáci naší školy, jej ich učitelé, asistentky, vychovatelky a os
tatní provozní zaměstnanci školy pracují na plné obrátky. Po
úvodních nejistotách už ani nepoznáte, kteří naši žáci jsou
prvňáci. Vše běží jak má a čas dokonce letí jako vítr.
V pondělí 1 1 . 1 1 . 201 9 jsme oslavil i svátek svatého Marti
na v Tursku. Všichni jsme se sešli u kostela se jménem
tohoto světce. Do kostela už delší dobu zpívat nechodíme.
Důvod je jednoduchý – je nás moc a prostor kostela je malý.
V letošním roce opět dorazil i svatý Martin na svém koni.
Kůň sice nebyl bílý, ale Martina jsme se dočkali a navíc
v doprovodu svého druha. Vedl celý lampionový průvod dětí,
rodičů a dalších účastníků směrem ke Křížovnické baště.
Žáci naší školy předvedli svoje hudebnědramatické vystou
pení a obdrželi sladkou odměnu od pana starosty Václava
Vlka. Zaměstnanci naší školy se již tradičně postaral i o pří
pravu i prodej svatomartinských rohlíčků.
Celá akce se povedla a děkuji tímto všem, kteří se na ní
podílel i .
Co nás čeká v dalších dnech?
Rozsvícení vánočního stromku v Tursku v sobotu 30. l isto
padu v odpoledních hodinách, mikulášská nadílka ve škole
ve čtvrtek 5. prosince během vyučování, rozsvícení stromku
v Holubicích v neděli 8. prosince odpoledne. V sobotu 21 . pro
since začnou dětem zasloužené vánoční prázdniny. Tento
krát budou trvat celé dva týdny a ve škole se sejdeme až
v pondělí 6. ledna 2020. Naši nejstarší žáci se v tento den
postarají o tradiční tříkrálovou koledu.
Přeji všem krásný a klidný adventní čas.

Renata Vařechová
ředitelka ZŠ Tursko/Holubice

ZÁKLADNÍ ŠKOLA HLÁSÍ PLNÉ OBRÁTKY
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Kulturní a společenské dění

Každý rok na podzim připravuje obecní
úřad pro holubické a kozinecké seniory
setkání s programem a občerstvením.
Letos tradiční mejdan našich důchodců
se zpěvy, tanci a zábavou vyšel na
pondělí 1 8. l istopadu.
Zábavu hned v úvodu setkání rozprou
di lo vynikající kouzelnické duo Radek
a Simona  kouzla byla velmi dobrá,
originální a proložená příjemným hu
morem.
Poté se uvedlo další duo  oblíbený
zpívající harmonikář Tonda Blín
s rytmickou sekcí pana Blažka, aby
záhy přenechalo prostor hlavnímu hos
tu večera. Ten byl letos překvapením 
a tedy oním okřídleným "možná při jde
i. . . "
Kdo se vloni těši l na Vilmu Nyklovou
z Ulice, respektive skvělou herečku Ja
roslavu Obermaierovou , letos se do
čkal. ☺ Krásně si se všemi popoví
dala, jako by byla jednou z účastnic
a nikol i váženým hostem. Dozvěděli
jsme se ledacos o jejím životě, dojíž
dění do Prahy, o lásce k houbaření,
o její nešťastné zlomenině kotníku
a následně díky zkříženým berlím i pá
teře, o zákulisí natáčení. . . Když se pa
ní Obermaierová loučila, popřála všem
hlavně zdraví  to nejdůležitější, co vši
chni potřebujeme a s čím není nikdy
radno hazardovat.
A pak již se zpívalo, tančilo, jedlo i pi lo
a všichni se výborně bavil i až do pozd
ního večera.
Nezbývá než popřát všem pevné
zdraví, hodně elánu a radosti do živo
ta, abychom se mohli sejít zase na
přesrok minimálně ve stejné sestavě.

PŘEDVÁNOČNÍ SETKÁNÍ NAŠICH SENIORŮ ANEB MOŽNÁ PŘIJDE I...
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Informace, které by se mohly hodit

ZÁKLADEM KAŽDÉHO ÚSMĚVU JE DOBRÝ KARTÁČEK
Jmenuji se Tomáš Benák, je mi 20
let, bydlím v Holubicích a jsem stu
dentem vysoké školy.
Jsem velmi rád, že vám mohu nabíd
nout něco, co jste zatím mohli se
hnat jen na specializovaných zubař
ských pracovištích  unikátní zubní
kartáčky a zubní pasty.

Když jsem získal možnost jej ich di
stribuce, jednoznačnou cestou bylo
zřízení eshopu s cílem maximální do
stupnosti všem, komu mohou tyto
zubní kartáčky a pasty pomoci v péči
o jej ich chrup.
K myšlence vytvoření vlastního esho
pu se zubními kartáčky a pastami mne
přivedl můj otec  zubař a majitel
moderní special izované zubní kl iniky
RoBeDent. Intenzivně jsem se o tuto
tematiku zajímal a začal tak vznikat
Dobrý kartáček.cz.

Proč Dobrý kartáček?
Vyznat se ve všech zubních kartáčcích
dá zabrat, proto Dobrý kartáček není
jen eshop, ale také místo plné rad
a informací.

Co nabízí Dobrý kartáček?
Eshop nabízí vybrané a jedinečné
produkty. Mezi nabízené patří sada
japonských zubních kartáčků (klasický,
klasický s prodlouženými štětinami,
jednosvazkový), dále unikátní bambu
sové ekologické kartáčky, mezizubní
kartáčky Stoddard a velice zajímavým
produktem jsou zubní pasty a gely od
české rodinné společnosti Enzymel.

Japonská originalita.
Ci Medical je japonská značka, nabí
zející exkluzivní kartáčky PEN GRIP.
Kartáčky se vyznačují specifickým
úchopem „držení pera“, což umožňuje
vykonávat jemné pohyby prstů, které
nám zaručí dokonalé vyčištění zubů
a mimo jiné procvičení našich kloubů
na prstech. A to je v dnešní době počí
tačů a mobilních telefonů velmi pro
spěšná činnost.

Dřevo budoucnosti?
Bambusové kartáčky jsou ekologickou
náhradou za plastové kartáčky. Bam
bus je pozoruhodná travina, která je
schopná v časovém úseku 24 hodin
vyrůst až o 90 cm. Kartáčky jsou vhod
né pro ekologicky smýšlející uživatele,
jel ikož produkt je ekologický ze 1 00%.

Česká exkluzivita.
Produkty Enzymel jsou vyráběné
českou rodinnou společností Wald
Pharmaceuticals. Jedinečné jsou obsa
hem proteolytických enzymů, které
zlepšují obranyschopnost sl iznice a dá

sní dutiny ústní, podporují jej ich hojení,
redukují krvácení a otoky, a také ome
zují růst bakterií a zubní plak.

Produkty jsou rozdělené na dvě řady –
černou a modrou. Každá řada zahrnuje
zubní pastu a zubní gel, přičemž každý
z produktů má své nenahraditelné
využití.

Vánoce, Vánoce přicházejí,
a proto jsem pro vás připravil speciální
vánoční balíčky, kterými můžete udělat
radost svým blízkým a přitom myslet
na jej ich zdraví  což je to, co si nejen
o Vánocích všichni přejeme. Pro oby
vatele Holubic je doprava zdarma 
mohu objednané zboží doručit osobně.

Nezbývá mi než pozvat vás k návštěvě
eshopu dobrykartacek.cz a těšit se
na setkání s vámi. ☺ Pokud byste po
třebovali jakoukoli radu z oblasti péče
o zuby a ústní dutinu, jsem vám plně
k dispozici.
Děkuji za vaši pozornost a přeji vám
hlavně to zdraví, štěstí a krásné pro
žití adventních dní.

Tomáš Benák, váš soused
info@dobrykartacek.cz
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Fotbal

ŘEKNĚME TO NA ROVINU  PODZIM SE ATÝMU HOLUBIC NEVYDAŘIL
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hou branku si připsal v 75. minutě. Náš
poslední gól přidal v 89. minutě Pavel
Havrda. Opět musíme chválit za bo
jovnost a přístup k utkání.

TJ SOKOL ŠKVOREC  TJ Sokol Ho
lubice 4:3 (3:2)
Těsný výsledek mnohé naznačuje  ak
ční zápas, leč škoda 3 bodů. . . Domácí
nám začali nadělovat už v 8. minutě 
1 :0. Odpověděli jsme skvěle  v 9. mi
nutě Jiří Valtr chytře přehodil brankáře
 1 :1 . Jenže hned z protiútoku šel do
mácí hráč sám na našeho brankáře Ja
ndu a nedal mu šanci  2:1 . Ve 33. mi
nutě jsme opět vyrovnali  strefi l se
Peroutka  2:2. Jenže hned poté domá
cí zvýšil i z penalty na 3:2 a po roho
vém kopu o chvíl i později zvýšil i na
4:2. Nevzdávali jsme  Peroutka sníži l
na 4:3. Ještě jsme měli šanci velkou na
vyrovnání v 80. minutě, když šel Fi l ip
Valtr z levé strany sám na bránu, ale
přestřel i l . Za snahu a bojovnost jsme si
byl i bývali aspoň ten bod zasloužil i .

TJ Sokol Holubice  SK Kosmonosy
3:4 (1 :2) Na penalty 2:3
Do branky se pro tento zápas opět
postavil J iří Valtr a nezklamal. Hosté
nastoupil i s hodně omlazeným kádrem.
30 minut nás přehrávali a byl i lepším
týmem. Pak ale jako by jim došly síly
a polevil i , hra se vyrovnala. Dá se říci,
že do konce zápasu jsme byli lepším
týmem a výsledek jsme otočil i . Naše
branky dávali ve 41 . minutě Kiri l l Pri
lepskiy, v 76. minutě Fil ip Valtr a v 87.
Roman Ježek. Bohužel jsme ale ne
zvládl i nastavení  hosté vyrovnali a na
penalty se jim podaři lo vzít nám 2 body
 a to Jiří Valtr dvě penalty chyti l !

Nezbývá než doufat, že se naši fotba
l isté přes zimu oklepou a na jaře budou
mít více sil , přesnější mušku i dostatek
onoho pověstného fotbalového štěstí.

L. Zmeškal, HM

Jednou je hůř, jednou je líp. Tak už to
v životě chodí  i v tom fotbalovém. Ho
lubickému Atýmu letošní podzim kraj
ské B třídy skupiny B přinesl to horší. . .
Prostě se moc nedaři lo, a tak přezi
mujeme na předposledním 1 3. místě
tabulky se 1 4 body a skórem 26:43.
Poslední Hovorčovice jsou pouze o je
diný bod za námi. Je třeba říci, že dolní
část tabulky je docela vyrovnaná, stači
la by jedna výhra a byli bychom na tom
někde kolem poloviny tabulky pocitově
mnohem lépe. První jsou po podzimu
Libčice s 29 body a těsně za nimi se
na 2. místě umísti ly Kralupy.
Jak jsme hrál i v jednotl ivých zápasech
od posledního vydání Našich novin?

TJ Sokol Chotětov  TJ Sokol Holu
bice 5:0 (2:0)
Do Chotětova jsme jel i oslabení o tři
hráče  týmu chyběl brankář Janda,
Jirka Valtr a Václav Trojan. Do branky
se postavil útočník Milan Pilík. Nutno
říci, že za žádnou obdrženou branku
nemohl. Soupeř byl hratelný, jenže na
še omlazená sestava toho nedokázala
využít. Výsledek 5:0 je krutý, soupeř
takovou převahu rozhodně neměl.

Holubice  SK Úvaly 3:1 (1 :0)
Proti týmu ze špičky tabulky jsme na
stoupil i téměř kompletní, chyběl jen Čí
žek. Soupeř nás celý 1 . poločas pře
hrával. Díky výborně chytajícímu Aleši
Jandovi a obětavé hře všech našich
hráčů jsme to ale zvládl i . Ze zabezpe
čené obrany jsme hrozil i z brejků a je
den nám dokonale vyšel. Ve 25. minu
tě Jiří Valtr našel Milana Pil ika a ten
otevřel skóre. Do 2. poločasu soupeř
nastoupil bez nebezpečného útočníka
Letka. Hra se vyrovnala a naše zlepše
ná hra podpořená bojovností vyústi la
v další 2 branky v soupeřově síti . V 64.
minutě Pilík zvýšil na 2:0 a v 70. minu
tě bylo ještě veselej i , když z levé stra
ny vletěl do rozhozené obrany Jiří Valtr
a nedal brankáři šanci  3:0. V 90. mi
nutě sice sníži l i hosté na 3:1 , ale to už
na zisku 3 bodů nic neměnilo. Za před
vedenou hru a velkou bojovnost si náš
tým zasloužil velkou pochvalu. Je vi
dět, že když se chce, tak to jde. . .

AFK Libčice  TJ Sokol Holubice
8:1 (5:0)
Bez komentáře. Čísla hovoří za vše. . .
Střelcem naší čestné branky byl v 89.
minutě byl Fi l ip Valtr.

TJ Sokol Holubice  FK Vysoká
3:2 (1 :2)
Utkání pro nás začalo výtečně  už ve

3. minutě Milan Pilík hlavou otevřel
skóre na 1 :0. Bohužel už v 6. minutě
se začínalo znovu, když nám hostující
hráč vymetl šibenici  1 :1 . Ve 23. minu
tě jsme promarnil i penaltu. Hosté hrál i
od té chvíle oslabeni o jednoho vykar
tovaného hráče. Na naší hře to ale ne
bylo znát. Ba naopak  ve 28. minutě
zcela volný hráč hostů na velkém váp
ně po chybě naší obrany trefi l přesně 
1 :2. Tato branka se na naší hře hodně
podepsala. Nic nám nevycházelo. Ve
druhé půli jsme sice hru zlepšil i , ale do
koncovky ne a ne se dostat. V 66. mi
nutě konečně vyrovnal Pilík z penalty
na 2:2. V 84. minutě Kiri l l Pri lepskiy
přešel přes tři hráče, přihrál Pilíkovi
a ten z velkého vápna trefi l přesně k ty
či  3:2! Potřebné 3 body jsme získali
hlavně díky neukázněnosti hostujícího
týmu. Přísný rozhodčí je za to řádně
potrestal. 1 1 žlutých a jedna červená
hovoří za vše. Celkově to ale k moc
dobrému dojmu z výhry nepřispělo. . .

FK Kralupy 1 901  TJ Sokol Holubice
6:1 (3:1 )
Výsledek opět děsivý. . . V Kralupech
jsme přitom nezačali špatně  už v 6.
minutě Fil ip Valtr našel Ježka a ten ne
zaváhal  0:1 . Jenže to bylo z naší stra
ny vše. Do 24. minuty nám stihl vstřel it
kralupský Knoflíček hattrick a bylo vy
malováno. Kralupy byly prostě fotbalo
vě lepší a hlavně důraznější v osob
ních soubojích.

Holubice  AFK Milovice 4:0 (2:0)
S Milovicemi se nám podaři lo vybo
jovat 3 cenné body, i když jsme do
utkání nastoupil i s nečekanou změnou
v naší brance (brankář Janda byl zra
něný)  postavil se do ní Jiří Valtr a od
vedl velmi dobrou práci. V 9. minutě
proměnil Roman Ježek penaltu  1 :0.
Běžela 35. minuta, když Kiri l l Pri lepskiy
skvěle našel Fi l ipa Valtra. Ten šel sám
na brankáře a zvýšil na 2:0. Svoji dru

Obranná choreografie Atýmu



Fotbal / Aerobik

A JAK SE NA PODZIM DAŘILO HOLUBICKÉ FOTBALOVÉ MLÁDEŽI?

1 4

Staršípřípravka a její

děkovačka po výhře

Výsledky našich družstev jsou kolísa
vé. U mladších žáků se ukazuje, že
citelně chybí zkušenější borci ročníku
2007. Je nás celkově málo, a tak tým
musíme posilovat o hráče z mladších
kategorií. Je jasné, že nás ostatní týmy
v soutěži, kteří své starší odchovance
mají (a na hřišti je to vidět), přehrávají.
Mladší žáci v průběhu sezóny dokázali
doma porazit jen Velké Přílepy. Ze
všech ostatních zápasů odešli poraže
ni. V tabulce obsadil i poslední místo se
3 body a skórem 23:88. Za mladší žá
ky nastupují i posily ze starší přípravky
 Matyáš Soukup, Jakub Kostřáb, Jan
Mareš, využíváme i výraznou a nebo
jácnou pomoc dětí z mladší přípravky 
Lukáše Pecníka, Matěje Kostřába, Lu
káše Cvrka. Nejlepším střelcem mlad
ších žáků je Matěj Valtr se 1 3 branka
mi, tři góly si zapsal Matyáš Soukup
a Tadeáš Pecník dva.
Starší přípravka má za sebou výtečný
podzim, kdy krom jednoho zápasu vše
vyhrála. Velké poděkování za nasazení
a bojovnost patří všem hráčům. Ze
všech týmů jsme dostal i nejméně gólů.
Za toto můžeme děkovat především
skvělé obraně a co nezachyti la obrana,
tak většinou spolehl ivě zl ikvidovali
brankáři Jan Mareš, Šimon Petráš a vý
j imečně Lukáš Pecník. Navíc jsme
nastřílel i za 8 zápasů 91 gólů! Nejlep
šími střelci mužstva byli Matyáš Sou
kup (21 gólů), Lukáš Pecník (1 8) a Mí
ra Revut (1 4). Týmu pomáhali i hráči
mladší přípravky (Lukáš Pecník, Matěj
Kostřáb, Remi Dhil lon a Matěj Smeta
na) a velkou měrou přispěli k dobrým
výsledkům. V tabulce jsme po podzimu
na 2. místě za Tuchoměřicemi.

V mladší přípravce zažíváme velmi
úspěšné období a naši mladí sportovci
dělají trenérům radost nejen svými vý
kony v soutěžních utkáních, ale i pří
stupem k tréninkům a zájmem o fotbal.
Hráči fotbalově velmi si lného ročníku
201 1 a 201 2 v první polovině sezóny
vyhrál i bez porážky šest turnajů a na
jaře mají velmi dobře nakročeno na po
stup mezi nej lepší týmy okresu Praha
západ. Ke zkušenějším hráčům se daří
zapojovat mladší hráče ročníku 201 2
201 4, kteří tak postupně získávají her
ní zkušenosti a sebevědomí. Dobře ví
me, že i přes stávající úspěchy je třeba
zůstat „kopačkami na trávě“ a pokračo
vat v nastavené cestě, jejímž cílem je
vychovávat nejen skvělé fotbalisty,
ale i správné kluky  a také holky.
V současné době máme v mládežnic
kých kategoriích aktivních 42 fotbalistů.
V mladších žácích 1 0, ve starší a mlad
ší přípravce po třinácti a 6 hráčů patří

do "pidi l idí". Několik dětí bohužel bě
hem podzimu s fotbalem skončilo. Ně
které možná jen dočasně, a tak doufej
me, že je opět přivítáme mezi námi
stejně jako nové posily odkudkoliv.
Na přípravě naší nejmladší fotbalové
generace se podílejí trenéři J irka Foj
tík, Roman Slavíček, Jaroslav Stuchlý
a Milan Pecník, vypomáhat se snaží
Antonín Švehla. Stále potřebujeme po
síl it řady trenérů o další dobrovolníky,
kteří by se do práce s mládeží pravi
delně zapoji l i .
Poděkování za podporu a pomoc
patří všem, kdo se na zajištění tréninků
a zápasů mládeže nějak podílejí  jme
nujme Ondru Šrámka, Frantu Mareše,
Járu Strakatého nebo Lůďu Buriana,
za podporu a fandění při zápasech dě
kujeme i rodičům. Všem vám přejeme
hodně zdraví, štěstí a úspěchů  a to
nejen v turnajích, které nás čekají
přes zimu! Jiří Fojtík



Pozvánky 1 5

Srdečně vás zveme na

výstavu obrázků našich dětí
z Umělecké a Hravé Výtvarky na téma

Od mamuta k Warholovi
8. prosinec 2019 – 31. leden 2020

v zasedací místnosti Obecního úřadu Holubice
pondělí – pátek (v úředních hodinách)

Těší se na vás Mariana a děti z výtvarky

Pěvecký sbor SCANDULA
z Libčic nad Vltavou

vás a vaše přátele zve na tradiční

V HOLUBICKÉ ROTUNDĚ

středa 18. PROSINCE od 18.00 hodin

Adventní a vánoční písně zpívá Scandula

VÁNOČNÍ ZPÍVÁNÍ

Obec HolubiceKozinec
vás srdečně zve na slavnostní

Program:

14.00 zahájení vánočních trhů

15.00 až 16.45 vánoční dílničky v zasedací místnosti úřadu

od 15.00 Beruška band

od 16.00 Bára Zemanová (1. vstup)

od 16.45 vystoupení dětí ze ZŠ Tursko/Holubice

17.00 vyhlášení vítěze vánoční výtvarné soutěže

(letos na téma Nejkrásnější vánoční ozdoba)

17.00 slavnostní rozsvícení vánočního stromu
po 17.00 Bára Zemanová (2. vstup)

Dílka do výtvarné soutěže (může jít o skutečné 3D ozdoby k zavěšení

na stromeček, ale i obrázky či jiné  kreativitě se meze nekladou), prosíme,

doručte osobně na obecní úřad do 6. 12. 2019.

Těšit se můžete na oblíbený živý betlém
a dobré jídlo i pití pro zahřátí.

Rozsvícení vánočního stromu

8. 12. 2019 od 14 hodin
u Obecního úřadu v Holubicích
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